
Socialudvalget

Til: Social- og integrationsministeren

Dato: 13. januar 2012

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

SOU alm. del

Spørgsmål 114
Hvor meget af julehjælpen i form af julepakker går til personer, der rent faktisk
fejrer jul?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra ikkemedlem af udvalget (MFU) Martin
Henriksen (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Martin.Henriksen@ft.dk og til
udvalg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Özlem Sara Cekic
formand
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